

Title (en)  
Skylight.

Title (de)  
Dachfenster.

Title (fr)  
Lucarne.

Publication  
**EP 0085632 A1 19830810 (FR)**

Application  
**EP 83400217 A 19830202**

Priority  
FR 8201945 A 19820202

Abstract (en)

The opening part (1) of the skylight consists of a single transparent piece comprising, around its main surface (4) substantially parallel to the roof, lateral edges (6, 7) and a lower edge (5), these edges pointing downwards in substantially vertical planes. The downward edges descend practically to the level of the horizontal part (3) of the skirt surrounding the vertical edges (2) of the same forming the frame of the skylight. The piece forming the opening part (1) may be curved between the lower downward-pointing edge (5) and the main surface (4) and between the lateral downward-pointing edges (6, 7) and the main surface (4). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'ouvrant (1) de la lucarne est formé d'une seule pièce transparente comprenant, autour de sa face principale (4) sensiblement parallèle au toit, des bords latéraux (6, 7) et inférieur (5) rabattus dans des plans sensiblement verticaux. Les bords rabattus descendent pratiquement au niveau de la partie horizontale (3) de la costière entourant les bords verticaux (2) de celle-ci formant le dormant de la lucarne. La pièce constituant l'ouvrant (1) peut être galbée entre le bord rabattu inférieur (5) et la face principale (4) et entre les bords rabattus latéraux (6, 7) et la face principale (4).

IPC 1-7  
**E04D 13/035**

IPC 8 full level  
**E04D 13/035** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04D 13/0354** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 1952126 A1 19700430 - ROBERTSHAW MICHAEL FIRTH
- [A] GB 1058903 A 19670215 - GEORGE FORRESTER SUTHERLAND
- [A] FR 2135687 A5 19721222 - BIRE ANDRE
- [A] FR 1482892 A 19670602
- [A] DE 2802181 A1 19790726 - ESSMANN KG HEINZ
- [A] FR 1601983 A 19700921
- [A] FR 421056 A 19110214 - FRIEDRICH HAHN [DE]
- [A] FR 1346040 A 19631213 - ESSER KG KLAUS

Cited by  
US4930274A; AU750234B2; FR2632335A1; EP0178975A1; FR2570409A1; CN105545161A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0085632 A1 19830810**; FR 2520783 A1 19830805; FR 2520783 B1 19841102

DOCDB simple family (application)  
**EP 83400217 A 19830202**; FR 8201945 A 19820202